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PROTOKÓŁ NR 135/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 23 września 2021 r. 

W dniu 23 września 2021 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CXXXV 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CXXXV posiedzenie Zarządu. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby zaproponować zmiany w porządku obrad. Skarbnik Powiatu 
zaproponowała wprowadzenie punktu dotyczącego informacji o zmianach w uchwale budżetowej 
powiatu na najbliższą Sesję. Sekretarz Powiatu poinformowała natomiast o dwóch wnioskach:  

- Wniosek Związku Harcerstwa Polskiego w sprawie wydłużenia terminu realizacji zadania. 

- Wniosek firmy „Kanrod” o przesunięcie terminu wykonania drzwi i okien w hali sportowej przy LO 
w Czarnkowie, 

proponując, aby wprowadzić je do dzisiejszego porządku obrad. 

Starosta poddał pod głosowanie kwestię wprowadzenia trzech zaproponowanych punktów do dzisiejszego 
porządku obrad – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

W związku z powyższym dzisiejszy porządek obrad został uzupełniony i przedstawia się następująco: 

1. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie braków na 
wydatki bieżące jednostki,  

2) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o przypisanie do budżetu jednostki środków 
na wykonanie zabiegu dezynsekcji na konstrukcji dachu szkoły oraz informacja o innych 
potrzebach remontowo-inwestycyjnych, 

3) wnioski dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie osoby nie będącej nauczycielem do realizacji zajęć z przedmiotów 
zawodowych oraz na przydzielenie godzin ponadwymiarowych dyrektorowi jednostki, 

4) wnioski dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie emerytowanych nauczycieli oraz na przydzielenie godzin ponadwymiarowych 
dyrektorowi i pracownikowi jednostki,   

5) pomoc zdrowotna w III kwartale 2021 r. dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia wsparcia finansowego w formie dotacji na realizację zadania publicznego  
z pominięciem otwartego konkursu ofert, 

2) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 
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3. Informacja o zmianach w uchwale budżetowej  na najbliższą Sesję Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego. 

4. Wniosek Związku Harcerstwa Polskiego w sprawie wydłużenia terminu realizacji zadania. 

5. Wniosek firmy „Kanrod” o przesunięcie terminu wykonania drzwi i okien w hali sportowej przy LO 
w Czarnkowie. 

6. Wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o wyrażenie zgody na zakup 
pralnicowirówki  
i budowę chodnika wewnętrznego w ramach budżetu jednostki. 

7. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu – wniosek Stowarzyszenia „Pokrzywa”  
o użyczenie internatu Zespołu Szkół w Trzciance za ryczałtową kwotę na potrzeby 
zakwaterowania  uczestników ogólnopolskiego konkursu recytatorskiego. 

8. Wniosek Komendy Powiatowej PSP w Czarnkowie o dofinansowanie w roku bieżącym w ramach 
Funduszu Wsparcia zakupu sprzętu pożarniczego i wyposażenia ochronnego strażaków. 

9. Wnioski do projektu budżetu na 2022 rok: 

1) Komendy Powiatowej PSP w Czarnkowie o dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego w ramach Funduszu Wsparcia, 

2) Wójta Gminy Połajewo  o budowę chodnika w ciągu ul. Szamotulskiej w Połajewie.  

10. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie zadań drogowych 
dotyczących poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych. 

11. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

12. Sprawy różne. 

Ad.1 
Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie braków na wydatki 
bieżące jednostki 

W związku brakiem możliwości udziału w dzisiejszym posiedzeniu dyrektora Młodzieżowego Domu 
Kultury w Trzciance, Zarząd przeanalizował przedłożone pismo w sprawie braków na wydatki bieżące 
jednostki (zał. nr 2). 

W związku z przedstawieniem sprawozdania finansowego z działalności Hali Sportowo-Widowiskowej 
i wykazania braków spowodowanych niewypracowaniem dochodów w związku z pandemią COVID-19, 
dyrektor zwraca się z prośbą o zainicjowanie porozumienia ws. dofinansowania działalności obiektu przez 
zainteresowane strony. W lipcu br. dyrektor MDK, zgodnie z wolą Zarządu Powiatu, zapoznała Burmistrza 
Trzcianki – przedstawiciela jednej ze stron porozumienia dotyczącego finansowania hali, z trudną sytuacją 
finansową tego obiektu. Dyrektor proponuje, aby na ten moment przedstawić Burmistrzowi także 
szczegóły sprawozdania finansowego.  
Wobec powyższego dyrektor prosi o możliwość przedstawienia na zainicjowanym przez powiat spotkaniu 

z Burmistrzem konkretnych trudności organizacyjnych, wyliczeń i potrzeb jednostki. 

Zarząd mając na uwadze wniosek dyrektora MDK zobowiązał naczelnika Wydziału Edukacji Starostwa 
Powiatowego do skierowania pisma do Burmistrza w powyższej sprawie, z prośbą o ustosunkowanie się 
do kwestii zabezpieczenia braków finansowych w bieżącej działalności hali widowiskowo-sportowej 
w Trzciance. 

2) wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o przypisane do budżetu jednostki środków na 
wykonanie zabiegu dezynsekcji na konstrukcji dachu szkoły oraz informacja o innych potrzebach 
remontowo-inwestycyjnych  

Zarząd zapoznał się z pismem dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza (zał. nr 3) w sprawie 
zaleceń pokontrolnych z protokołu kontroli rocznej stanu technicznego budynku dotyczących pilnego 
ponownego zabiegu chemicznego przeciw owadom w konstrukcji dachu. Dyrektor zawraca się z prośbą 
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o uwzględnienie kwoty na realizację zalecenia i przypisanie środków do budżetu jednostki. Koszt 
dezynsekcji według wyceny z dnia 19.06.2020 r. wynosił 67.650,00 zł. 

Na ten moment Zarząd nie widzi możliwości sfinansowania zabiegu dezynsekcji ze środków powiatu 
z uwagi na duże problemy ze zbilansowaniem powiatowej oświaty. Niemniej jednak Zarząd dostrzega 
konieczność realizacji w/w zaleceń, wobec czego będzie wracał do tego tematu. 

3) wnioski dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie osoby nie będącej nauczycielem do realizacji zajęć z przedmiotów zawodowych oraz 
na przydzielenie godzin ponadwymiarowych dyrektorowi jednostki 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie (zał. nr 4) 
o wyrażenie zgody na zatrudnienie inżyniera mechanika uwzględnionego w aneksie nr 2 arkusza 
organizacji CKZ na rok szkolny 2021/2022. Wniosek dotyczy realizacji zajęć z teoretycznych przedmiotów 
zawodowych w wymiarze 0,54 etatu do prowadzenia zajęć z przedmiotów zawodowych mechanicznych 
w zawodach: mechanik pojazdów samochodowych, rolnik, technik spedytor. 

Osoba zaproponowana przez dyrektora posiada dyplom inżyniera Akademii Techniczno-Rolniczej 
w Bydgoszczy, kierunek mechanika i budowa maszyn, posiada tytuł technika mechanika pojazdów 
samochodowych uzyskany w Zespole Szkół Samochodowych oraz świadectwo ukończenia studiów 
podyplomowych w zakresie przygotowania pedagogicznego w Wyższej Szkole Zawodowej w Warszawie. 
W minionym roku szkolnym osoba ta pracowała jako  nauczyciel w Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Chodzieży. 

Dyrektor w swoim wniosku prosi także o wyrażenie zgody na przyznanie wynagrodzenia nauczyciela 
mianowanego. 

Zarząd przychylił się do powyższych wniosków. 

Następnie Zarząd przystąpił do analizowania wniosku dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Czarnkowie (zał. nr 5) o wyrażenie zgody na realizację nadgodzin przez dyrektora, wykazanych 
w aneksie nr 2 arkusza organizacji CKZ na rok szkolny 2021/2022 – w wymiarze 48 godzin, tj. 0,07 etatu 
w zawodach budowlanych. Przedmioty te nie były uwzględnione w aneksie nr 1 arkusza. Ich przydział 
zapewni realizację ramowego planu nauczania, w placówce nie ma innych nauczycieli o wykształceniu 
kierunkowym budowlanym. 

Zarząd przychylił się do wniosku. 

4) wnioski dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie emerytowanych nauczycieli oraz na przydzielenie godzin ponadwymiarowych 
dyrektorowi i pracownikowi jednostki, 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance (zał. nr 6) 
o wyrażenie zgody na zatrudnienie od 01.10.2021 r. do 31.08.2022 r. w ramach wakatu w arkuszu 
organizacyjnym placówki nauczycieli emerytów: 

- na stanowisku logopedy w wymiarze ½ etatu, 

- na stanowisku psychologa w wymiarze ½ etatu. 

Prośba podyktowana jest koniecznością zabezpieczenia realizacji zadań związanych z diagnozą i terapią 
logopedyczną i psychologiczną PPP. Proponowane nauczycielki są cenionymi specjalistkami z długoletnim 
stażem pracy w Poradni. Zatrudnienie miałoby miejsce w ramach zatwierdzonych w arkuszu 
organizacyjnym godzin. 

Mając powyższe na uwadze, Zarząd przychylił się do wniosku. 

Następnie Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance 
(zał. nr 7) o wyrażenie zgody na przydzielenie godzin ponadwymiarowych w ramach wakatu 
zatwierdzonego w arkuszu organizacyjnym placówki na rok szkolny 2021/2022 dyrektorowi oraz 
pracownikowi jednostki (po 5 godzin dydaktycznych). 

Prośba podyktowana jest trudną sytuacją kadrową placówki, wynikającą z odejścia w ostatnim czasie 
pedagoga. Aktualna sytuacja kadrowa nie zabezpiecza w pełni potrzeb klientów Poradni i utrudnia 
w znaczący sposób płynne funkcjonowanie placówki. 
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Mając na uwadze powyższe argumenty, Zarząd przychylił się do wniosku. 

5) pomoc zdrowotna w III kwartale 2021 r. dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół 
i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat 

Zarząd zapoznał się z opinią wypracowaną przez Komisję rozpatrującą wnioski o przyznanie pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki (zał. nr 8). 

Komisja Opiniująca na posiedzeniu  w dniu 14 września 2021 r. rozpatrzyła 5 wniosków złożonych przez 
nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów. Po szczegółowej analizie wniosków i załączonej do nich 
dokumentacji medycznej, potwierdzającej przewlekłe schorzenie, chorobę i przebieg leczenia, Komisja 
postanowiła przyznać pomoc zdrowotną wszystkim 5 nauczycielom ubiegającym się o pomoc zdrowotną. 

Zgodnie z §4 załącznika Nr 1 do uchwały Nr VI/54/2011 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 
29 marca 2011 r. wysokość jednorazowego zasiłku nie może przekroczyć 50% kwoty minimalnego 
wynagrodzenia za pracę określonego w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 15 września 2020 r. 
w sprawie wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wysokości minimalnej stawki godzinowej 
w 2021 r., tj. 2.8800,00 zł – 50% kwoty stanowi 1.400,00 zł. 

Wysokość przyznanej pomocy zdrowotnej została szczegółowo określona w załączniku Nr 1 do opinii. 
Załącznik o przyznaniu pomocy zdrowotnej w formie zapomogi nie podlega publikacji ze względu na 
prywatność osób fizycznych zgodnie z art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o  dostępie do 
informacji publicznej. 

Zarząd przyjął opinię Komisji nie wnosząc uwag. 

Ad. 2 
Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie: 

1) udzielenia wsparcia finansowego w formie dotacji na realizację zadania publicznego 
z pominięciem otwartego konkursu ofert 

Stowarzyszenie Ludzi Kreatywnych „Pokrzywa” w Pokrzywnie złożyło ofertę w trybie art. 19a ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na realizację zadania 
publicznego z zakresu kultury i sztuki pod nazwą Organizacja XI Ogólnopolskiego Konkursu 
Recytatorskiego im. Romana Brandstaettera „WYJŚCIE Z CIENIA”.  

Do oferty zawierającej opis zadania nie wniesiono uwag. 

Przedstawiona oferta spełnia warunki zawarte w w/w zapisie ustawowym, w związku z tym, uznając za 
celową realizację zadania publicznego przez Stowarzyszenie Ludzi Kreatywnych „Pokrzywa” w Pokrzywnie, 
Zarząd postanowił udzielić wsparcia finansowego. 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
wsparcia finansowego w formie dotacji na realizację zadania publicznego z pominięciem otwartego 
konkursu ofert – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 391/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

2) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok 

Ze względu na konieczność dokonania zmian w uchwale budżetowej powiatu, Zarząd proponuje dokonać 
następujących zmian w uchwale budżetowej – po stronie wydatkowej: 

W związku z uznaniem za celowe realizację zadań publicznych przez stowarzyszenia w oparciu o ustawę 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tryb uproszczony) przypisuje się w formie dotacji 
celowych kwotę ogółem 4.500,00 zł, z tego: 

- zadanie z zakresu wspierania osób niepełnosprawnych i starszych - kwota 2.500,00 zł: 
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- Polski Związek Niewidomych w Poznaniu, Zarząd Koła Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
w Czarnkowie; 

- zadanie z zakresu kultury i sztuki - kwota 2.000,00 zł: 

- Stowarzyszenie Ludzi Kreatywnych „Pokrzywa” w Pokrzywnie. 

Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na organizacje pozarządowe o kwotę 4.500,00 zł, która po 
wprowadzonej korekcie wynosi 2.800,00 zł. 

Rozwiązuje sią rezerwę celową na oświatę (w tym odprawy emerytalne). Kwotę 473.160,00 zł przypisuje 
się na częściowe uzupełnienie brakujących środków na zbilansowanie wydatków w bieżącym roku 
w dziedzinie powiatowej oświaty: 

- jednostki oświatowe: 

- Zespół Szkół w Czarnkowie - 153.210,00,00 zł, 

- Zespół Szkół Specjalnych w Gębicach - 100.000,00 zł, 

- Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance - 18.500,00 zł 

- Starostwo Powiatowe w Czarnkowie Wydział Edukacji - dotacje podmiotowe dla szkół niepublicznych: 

- Edukacja Lubasz Sp. z o.o. - 120.780,00 zł, 

- Prywatny Zespół Szkół w Czarnkowie - 72.818,00 zł, 

- Ośrodek Rewalidacyjno-Wychowawczy „Deo Gratias” w Gębicach - 7.852,00 zł. 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 392/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 
Informacja o zmianach w uchwale budżetowej na najbliższą Sesję Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego. 

Zarząd przeanalizował przedstawioną przez Skarbnika informację o zmianach w uchwale budżetowej 
powiatu na najbliższą Sesję Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem zostanie przedłożony Radzie Powiatu, szczegółowo zaś omówiony na posiedzeniu Komisji 
Budżetowo-Gospodarczej oraz podczas najbliższej Sesji. 

Ad. 4 
Wniosek Związku Harcerstwa Polskiego w sprawie wydłużenia terminu realizacji zadania. 

Zarząd przeanalizował wniosek Komendy Hufca Związku Harcerstwa Polskiego w Trzciance (zał. nr 11) 
o wydłużenie terminu realizacji zadania pod nazwą „II Turniej Zastępów Hufca ZHP Trzcianka” do 
30 listopada 2021 r. Wnioskodawca wskazuje, że zmiana terminu spowodowana jest faktem, iż 
początkowo Turniej miał się odbyć II kwartale 2021 r. Jednak z powodu pandemii COVID-19 ograniczona 
została działalność związana z organizacją tego typu przedsięwzięć. Przesunięcie terminu pozwoli 
natomiast na pełną realizację wszystkich założeń. 

Zarząd przychylił się do powyższego wniosku. 

Ad. 5 
Wniosek firmy „Kanrod” o przesunięcie terminu wykonania drzwi i okien w hali sportowej przy LO 
w Czarnkowie 
Zarząd przeanalizował wniosek firmy „Kanrod” (zał. nr 12) o przesunięcie do dnia 29.10.2021 r. terminu 
umowy pn. „Dostawa i montaż stolarki okienno-drzwiowej p. poż. wraz z obróbką w budynku sali 
gimnastycznej przy LO im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie”.  
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Prośba wynika z opóźnienia dostawy stolarki przez producenta. Pierwotnie wyznaczone były dwa terminy, 
które umożliwiały realizację umowy do dnia 30.09.2021 r., jednak terminy te nie zostały dotrzymane przez 
producenta i wyznaczono nowy termin dostawy na dzień 15.10.2021 r. Wnioskodawca zauważa w swoim 
wniosku, że od kilku miesięcy w Polsce występuje problem z dostępnością materiałów budowlanych m. in. 
stolarki okiennej i drzwiowej, a także wydłużone terminy dostaw. Wyznaczony nowy termin uniemożliwia 
realizację zadania w terminie określonym w umowie, stąd przedmiotowy wniosek. 

Zarząd, mając na uwadze problemy dostawą, przychylił się do  wniosku o przesunięcie terminu wykonania 
zadania. Ponadto Zarząd powróci do tematu na kolejnym posiedzeniu, ponieważ przesunięcie 
w/w terminu wpływa także na termin planowanego uroczystego otwarcia sali i oddania jej do użytku. 

Ad. 6 
Wniosek dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o wyrażenie zgody na zakup pralnicowirówki 
i budowę chodnika wewnętrznego w ramach budżetu jednostki. 

Zarząd przeanalizował wniosek  dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach (zał. nr 13) o wyrażenie 
zgody na dokonanie zakupu pralnicowirówki wolnostojącej wysokoobrotowej na kwotę 27.675,00 zł 
brutto oraz wykonanie chodnika wewnętrznego z kostki brukowej od budynku głównego do domków 
samodzielności nr 2 i 3 na kwotę 36.961,50 zł. 

Jak wskazuje dyrektor zakup pralnicowirówki jest podyktowany koniecznością wymiany starego sprzętu, 
który wymaga kosztownych napraw i zużywa dużo energii elektrycznej. Natomiast budowa chodnika jest 
konieczna ze względu na fakt, iż do wspomnianych wcześniej budynków nie prowadzi żadna utwardzona 
nawierzchnia, co dla niesprawnych ruchowo mieszkańców placówki stanowi problem, zwłaszcza w okresie 
jesienno-zimowym, oraz utrudnia pracę personelu opiekuńczego. 

Dyrektor informuje, że powyższe zadania mogą zostać sfinansowane ze środków DPS Gębice, co wynika 
z faktu zwiększenia dochodów w tytułu zmiany odpłatności za pobyt mieszkańców. 

Zarząd, mając na uwadze, że powyższe zadania nie niosą skutków dla budżetu powiatu, pozytywnie 
rozpatrzył wniosek. 

Ad. 7 
Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu – wniosek Stowarzyszenie „Pokrzywa” o użyczenie 
internatu Zespołu Szkół w Trzciance za ryczałtową kwotę na potrzeby zakwaterowania uczestników 
ogólnopolskiego konkursu recytatorskiego 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza (zał. nr 14) 
o przychylne rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych „Pokrzywa” w sprawie użyczenia 
budynku internatu  na potrzeby zakwaterowania uczestników XI Ogólnopolskiego Konkursu 
Recytatorskiego im. Romana Brandstaettera „WYJŚCIE Z CIENIA” w dniach 1-3 października br. 

Stowarzyszenie wskazuje, że ze względu na aktualną sytuację pandemiczną nie ma możliwości wskazania 
dokładnej liczby uczestników. Stąd mając na uwadze realizację celów statutowych, możliwości finansowe 
Stowarzyszenia oraz fakt, że sam konkurs organizowany jest w partnerstwie z Młodzieżowym Domem 
Kultury w Trzciance, zwraca się z prośbą, aby użyczenie nastąpiło w oparciu o rozliczenie ryczałtowe 
w wysokości 800,00 zł. 

Mając na uwadze powyższe argumenty, Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na udostępnienie budynku internatu Zespołu Szkół im. H. Sienkiewicza 
w Trzciance w oparciu o rozliczenie ryczałtowe – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 393/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8  
Wniosek Komendy Powiatowej PSP w Czarnkowie o dofinansowanie w roku bieżącym w ramach 
Funduszu Wsparcia zakupu sprzętu pożarniczego i wyposażenia ochronnego strażaków 

Zarząd przeanalizował wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie (zał. nr 
16) o dofinansowanie w bieżącym roku w kwocie 15.000,00 zł z budżetu powiatu czarnkowsko-
trzcianeckiego zakupu sprzętu pożarniczego i wyposażenia ochronnego strażaków do prowadzenia działań 
ratowniczych . 

Wnioskodawca podkreśla, że zakup sprzętu pożarniczego i wyposażenia ochronnego zwiększy skuteczność 
prowadzonych przez strażaków działań, w tym znacząco wpłynie na poprawę stanu bezpieczeństwa 
powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. Przyznane środki finansowe miałyby zostać wydatkowane w ramach 
umowy Funduszu Wsparcie Państwowej straży pożarnej. 

Zarząd przychylił się do prośby, jednak stosowne zmiany w uchwale budżetowej zaproponowane zostaną 
Radzie Powiatu dopiero na październikowej Sesji. 

Ad. 9 
Zarząd przeanalizował wnioski do budżetu na 2022 rok: 
1) Komendy Powiatowej PSP w Czarnkowie o dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego w ramach Funduszu Wsparcia, 

Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie zwróciła się z prośbą (zał. nr 17) 
o zaplanowanie w budżecie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na rok 2022 dofinansowania w kwocie 
150.000,00 zł jako wydatek inwestycyjny na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego 
z modułem proszku gaśniczego. 
Wnioskodawca wskazuje, że nowy samochód pożarniczy zastąpi piętnastoletni, wysłużony pojazd marki 
MAN użytkowany dotychczas w tutejszej komendzie – Jednostce Ratowniczo-Gaśniczej Państwowej Straży 
Pożarnej w Czarnkowie. Zakup samochodu pożarniczego ze zbiornikiem wody w ilości ponad 500 dm3 oraz 
proszku gaśniczego w znaczący sposób zwiększy skuteczność prowadzonych działań ratowniczo-
gaśniczych, związanych z likwidacją pożarów w obiektach mieszkalnych, użyteczności publicznej, 
produkcyjnych, paliw i  gazów oraz obiektów i instalacji będących pod napięciem (np. instalacje 
fotowoltaiczne). Pozyskanie nowego pojazdu w znaczący sposób wpłynie na poprawę stanu 
bezpieczeństwa powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 

Całkowita wartość zadania szacowana jest na 1.200.000,00 zł, pozostałe środki finansowe zostaną 
pozyskane z budżetu państwa oraz innych jednostek samorządowych i instytucji. Pozyskane środki 
finansowe zostaną wydatkowane w ramach umowy Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 

Zarząd pozostawił wniosek do dalszej analizy na etapie konstruowania budżetu powiatu na rok 2022. 

2) Wójta Gminy Połajewo o budowę chodnika w ciągu ul. Szamotulskiej w Połajewie. 

Zarząd przeanalizował wniosek Wójta Gminy Połajewo (zał. nr 18) o przyjęcie do planu budżetu na 2022 
rok zadania inwestycyjnego, polegającego na zaprojektowaniu oraz budowie chodnika w miejscowości 
Połajewo w ciągu ul. Szamotulskiej. Projekt winien obejmować odcinek chodnika o długości ok. 940 m 
wzdłuż drogi powiatowej 1846P od działki nr 1505 do działki nr 1031/13 w Połajewie. 

Powyższy wniosek został skierowany do analizy przez Zarząd Dróg Powiatowych. Decyzje w tym temacie 
podejmowane będą na etapie konstruowania budżetu na 2022 r. 

Ad. 10 
Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie zadań drogowych 
dotyczących poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych 

Zarząd spotkał się dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w temacie zadań drogowych dotyczących 
poprawy bezpieczeństwa na czterech przejściach dla pieszych w miejscowościach: Biała, Gębice, Krzyż 
Wlkp. oraz Młynkowo. Dyrektor poinformował, że dwukrotnie przeprowadzony przetarg nie doprowadził 
do wyłonienia wykonawcy dokumentacji projektowej. W przypadku pierwszego przetargu zgłoszone 
oferty przewyższały planowany budżet zadania, ponadto zawierały braki formalne. W odpowiedzi na drugi 
przetarg nie zgłosił się żaden oferent. Oba przetargi dotyczyły zaprojektowania całości dokumentacji, 
zarówno na część elektryczną, jak i budowlaną. Jak wynika z informacji dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych, problem z brakiem oferentów w kolejnym przetargu może się powtórzyć z uwagi na 
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połączenie w jednym ogłoszeniu tych dwóch niezależnych branż. Stąd koncepcja, aby kolejny przetarg 
ogłosić w rozbiciu na część elektryczną oraz część budowlaną, jednak w odniesieniu do wszystkich 
czterech przejść dla pieszych, których dotyczy projekt.  
Zarząd dyskutował o możliwych zagrożeniach wynikających z tego rozwiązania. Istnieje bowiem ryzyko, że 
przetarg doprowadzi do wyłonienia wykonawcy dokumentacji tylko w jednej z branż, tymczasem zadanie 
musi zostać wykonane w całości. Ostatecznie jednak po przeanalizowaniu możliwych rozwiązań 
uzgodniono, że kolejny przetarg zostanie ogłoszony z rozbiciem na dwie branże. Na najbliższej Sesji Rady 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego zostanie zarekomendowana Radzie propozycja zabezpieczenia 
środków finansowych, stanowiących wkład własny – koszt zlecenia i wykonania dokumentacji projektowej 
na powyższe zadania, które zakwalifikowały się do dofinansowania (80%) z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg. 

Ad. 11 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia 

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, które odbyło się w dniu 16 września 2021 r., nie wnosząc 
żadnych uwag. 

Ad. 12  
Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 23 września 2021 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Włodzimierz Ignasiński ......................... 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 


